
7. Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na VII sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 23 września 2024 roku do 28 października 2024 roku 
realizowałem wraz z pracownikami niżej wymienione sprawy:

1. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania Zwiększenie dostępności 
wody pitnej i użytkowej z gminnej sieci wodociągowej oraz odcinków 
kanalizacji sanitarnej dla mieszkańców gminy Dąbrówka.

2. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: Przebudowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce.

3. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: Przebudowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach.

4. Nadzorowałem postęp prac ul. Widokowej w Laskowie
i Karpinie, i ul. Norwida w Laskowie, realizowanych w ramach zadania 
inwestycyjnego: Poprawa stanu dróg gminnych w gminie Dąbrówka.

5. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania Przebudowa drogi gminnej 
ul. Franciszka Czapskiego w miejscowości Małopole, gmina Dąbrówka, na
które mamy dofinansowanie z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
w ramach programu Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2024.

6. Nadzorowałem postęp prac projektowych drogi Kołaków -  Sokołówek -  
Teodorów, realizowany w ramach zadania inwestycyjnego: Poprawa stanu 
dróg gminnych w gminie Dąbrówka.

7. Nadzorowałem realizację zadania Wykonanie piłkochwytów na boisku 
sportowym w miejscowości Sokołówek na które mamy dofinansowanie 
z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w ramach programu 
Mazowsze dla sportu.

8. Została podpisana umowa z wykonawcą na realizację zadania: Modernizacja 
oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dąbrówka (wymiana 171 opraw 
sodowych na LED), na zostało nam przyznane dofinansowanie 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie w kwocie 93 636,00 zł.

9. Dnia 23.10.2024 r. został złożony wniosek o dofinansowanie do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 
Edukacyjną pracownię ekologiczną w Szkole Podstawowej im. Bitwy 
Warszawskiej 1920 r. w Józefowie, na kwotę dofinansowania 48 420 zł.
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10. Wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na realizację 
zadania „Bieżące utrzymanie dróg gruntowych”.

11. Przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na 
sporządzenie planu ogólnego dla Gminy Dąbrówka. Postępowanie 
unieważniono z uwagi na brak ofert. Postępowanie zostanie powtórzone 
w zmienionym zakresie dotyczącym warunków udziału.

12. Otrzymałem informacje o przyznaniu dofinansowania z Ministerstwa Klimatu 
i Środowiska na zadanie Wsparcie rozwoju społeczności energetycznych
na terenie Gminy Dąbrówka, w kwocie 52 891,06 zł (95%).

13. Przeprowadzono postępowanie oraz wyłoniono wykonawcę na Opracowanie 
koncepcji rozwoju społeczności energetycznej OZE, w tym planu operacyjnego, 
strategii i memorandum inwestycyjnego dla Gminy Dąbrówka w związku 
z realizacją projektu KPOD.03.12-IP.05-0213/23 oraz wsparcia działań 
związanych z procesem identyfikacji interesariuszy, w tym chętnych 
mieszkańców lub innych stron gotowych do uczestnictwa lub zakładania 
społeczności energetycznej (wartość zadania to 67 650,00 zł brutto).

14. Podpisałem umowę użyczenia od właściciela działki 125/4 z obrębu 0001, 
Chajęty, na której znajduje się słupowa, zabytkowa kapliczka św. Jana 
Nepomucena. Niniejsza umowa obowiązuje od dnia 1 października 2024 r. do 
dnia 31 sierpnia 2053 r.

15. Pracownicy Referatu Księgowości, Budżetu i Podatków:

- wysłali 454 szt. upomnień do podatników zalegających z płatnościami 3 raty
podatków,

- wypełnili i przekazali sprawozdania finansowe za III kwartał 2024 r. z zadań
zleconych i własnych m. in. do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego oraz Krajowego Biura Wyborczego,

- przeprowadzili postępowanie na wydzierżawienie miejsc handlowych w okresie
Wszystkich Świętych przy cmentarzu w Dąbrówce.

16. W dniu 23 września 2024 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Gminnego 
ZOSP RP w Dąbrówce.

17. W dniu 24 września 2024 r. zakończyłem spotkania z mieszkańcami 
poszczególnych Sołectw w naszej Gminie. Bardzo dziękuję sołtysom, radnym, 
pracownikom a przede wszystkim mieszkańcom za obecność. Poruszyliśmy 
wiele tematów dotyczących funkcjonowania naszej gminy. Razem 
z pracownikami urzędu będziemy intensywnie pracować, aby zrealizować 
wszystkie zadania.
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18. W dniu 25 września 2024 r. brałem udział w pracach w ramach Rady 
Społecznej Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie.

19. W dniu 30 września 2024 r. na zaproszenie Wicemarszałka Senatu Michała 
Kamińskiego i Posła na Sejm RP Piotra Kandyby uczestniczyłem w konferencji 
pt. „Rola polskich samorządów w ochronie ludności i obronie cywilnej państwa 
w świetle wojny w Ukrainie”.

20. W dniu 30 września 2024 r. Pani Sekretarz Beata Brzezińska reprezentowała 
naszą Gminę na Walnym Zgromadzeniu Członków Stowarzyszenia „Metropolia 
Warszawa” w Nowym Dworze Mazowieckim.

21. W dniu 02 października 2024 r. w Starostwie Powiatowym w Wyszkowie 
uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie zapobieganiu corocznych zagrożeń na 
rzece Bug powodowanych przez zatorowe spiętrzanie się lodów. Również 
w tym temacie, wspólnie z Wójtem Gminy: Zabrodzie, Somianka, Brańszczyk 
oraz Burmistrzem Wyszkowa, wystosowaliśmy list przedstawiający sytuację na 
Bugu do Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie.

22. W dniu 04 października 2024 r. w naszym Urzędzie odbyłem spotkanie ze 
Starostą Wołomińskim -  Panem Arkadiuszem Werelich, podczas którego 
rozmawialiśmy o planach i zadaniach czekających nas wspólnie w tej kadencji.

23. W dniu 08 października 2024 r. Pani Anna Ciszewska reprezentowała nasz 
Urząd na cyklicznej konferencji regionalnej pt. „Rozwój Mazowsza w kontekście 
20-letniej obecności Polski w Unii Europejskiej”. Konferencja została 
zorganizowana przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych 
oraz Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego w Warszawie dla 
osób merytorycznie odpowiedzialnych za pozyskiwanie środków zewnętrznych.

24. W dniu 08 października 2024 r. w Wydziale Komunikacji Starostwa 
Powiatowego w Wołominie odbyłem kolejne spotkanie dotyczące rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dąbrówka.

25. W dniu 14 października 2024 r. obchodziliśmy Narodowy Dzień Edukacji.
Z tej okazji składam serdeczne podziękowania wszystkim nauczycielom, 
pedagogom i pracownikom oświaty za codzienną pracę. Dziękuję za wszystkie 
starania wkładane w wychowanie naszych dzieci. Życzę, aby praca, którą 
Państwo wykonujecie, była otaczana szacunkiem, uznaniem i życzliwością 
wychowanków i ich rodzin.

26. W dniu 17 października 2024 r. w Mazowieckim Szpitalu Wojewódzkim 
„Drewnica” w Ząbkach odbyła się Powiatowa Konferencja dotycząca wyzwań 
w lokalnym systemie ochrony zdrowia. Celem spotkania, wynikającym 
z Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2023-2027 
była integracja środowiska lokalnych specjalistów oraz prezentacja oferty
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pomocy realizowanej przez instytucje. W konferencji uczestniczył Pan Jacek 
Jeziorski -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrówce.

27. W dniu 17 października 2024 r. odbyło się drugie spotkanie konsultacyjne dla 
przedsiębiorców z terenu naszej Gminy. Wzięli w nim udział lokalni 
przedsiębiorcy planujący nowe inwestycje lub rozwój własnych firm, a także 
przedstawiciele Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Zaprezentowano 
formy wsparcia dla biznesu oraz dla tych, którzy dopiero planują uruchomieni 
nowych inwestycji. Przedsiębiorcy mogą uzyskać pomoc publiczną, np. 
w postaci zwolnienia z podatku dochodowego z tytułu nowej inwestycji lub 
utworzenia nowych miejsc pracy.

28. W dniu 17 października 2024 r. w Warszawie odbyłem spotkanie z Panią 
Bożeną Żelazowska -  Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego, podczas 
którego rozmawialiśmy o Gminie Dąbrówka, o planowanych wydarzeniach oraz 
instytucjach kultury w naszej gminie. Pozyskałem informacje o możliwościach 
dofinansowania projektów kulturalnych dzięki środkom z programów 
ministerstwa.

29. W dniu 18 października 2024 r. w Mińsku Mazowieckim uczestniczyłem 
w spotkaniu ramach cyklu spotkań z mazowieckimi samorządowcami 
poświęconemu projektowi Ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej. 
Wydarzenie było dobrą okazją do omówienia najważniejszych spraw dla 
regionu w kontekście bezpieczeństwa oraz klęski żywiołowej na południu kraju.

30. W dniu 19 października 2024 r. świętowaliśmy „Złote Gody” -  jubileusz 50- 
lecia pożycia małżeńskiego. Uroczystość rozpoczęła się od Mszy Świętej, 
następnie 10 par małżeńskich otrzymało medale, legitymacje i kwiaty. Dzieciom 
ze Szkoły Podstawowej we Wszeborach dziękuję za przygotowanie na tę 
okazję występu, a szanownym Jubilatom jeszcze raz życzę kolejnych wspólnie 
spędzonych lat.

31. W dniu 20 października 2024 r., na zaproszenie Pana Kamila Michała 
Iwandowskiego -  Burmistrza Miasta Zielonka, miałem przyjemność wziąć udział 
w wydarzeniu kulturalnym pn. „Kalejdoskop Barw Polski”, jakim był występ 
Zespołu Ludowego Pieśni i Tańca Mazowsze.

32. W dniu 22 października 2024 r. zorganizowałem spotkanie z Radnymi 
i Sołtysami w celu omówienia projektowanych rozkładów jazdy publicznego 
transportu zbiorowego w 2025 roku.

33. W dniu 23 października 2024 r. odbyło się spotkanie w sprawie rozwoju 
terenów inwestycyjnych, w którym uczestniczyli: Pan Krzysztof Chaciński -  
Burmistrz Radzymina oraz przedstawiciele firm działających wzdłuż drogi S8 
i potencjalni inwestorzy. Spotkanie koncentrowało się na ogólnym rozwoju 
terenów inwestycyjnych, w tym zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 
Omówiono plany gmin i oczekiwania inwestorów.
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34. W dniu 23 października 2024 r. uczestniczyłem w spotkaniu u Pana 
Arkadiusza Werelicha -  Starosty Powiatu Wołomińskiego. Spotkanie 
zorganizowane było w ramach podjętej przez Zarząd Powiatu Wołomińskiego 
współpracy z włodarzami sąsiednich gmin z terenu powiatu wołomińskiego.

35. W dniu 25 października 2024 r. odbyła się debata społeczna
0 bezpieczeństwie zorganizowana przez Komendę Policji w Radzyminie, pod 
patronatem MSWiA. Na spotkaniu rozmawiano m. in. o: Krajowej Mapie 
Zagrożeń Bezpieczeństwa, Programie „Dzielnicowy bliżej nas” oraz Aplikacji 
„Moja Komenda”. Na pytania, podczas debaty odpowiedzi udzielał nasz 
Dzielnicowy sierż. Szt. Radosław Czajkowski.

36. Trwa projekt "Tradycja i postęp - kultura niebanalna" realizowany przez 
Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce w ramach Krajowego Planu 
Odbudowy i Zwiększenia Odporności. Na realizację projektu pozyskano 
wsparcie w wysokości 31 230,40 zł.

Dotychczas odbyły się następujące wydarzenia:

- wydarzenie integrujące mieszkańców nawiązujące do staropolskich tradycji 
pod nazwą "Od Świętej Tekli - będziem ziemniaki piekli". Program obejmował 
degustację tradycyjnych potraw z ziemniaka przygotowanych przez KGW 
Dąbrowianki, animacje i konkursy dla dzieci z nagrodami, ognisko
1 potańcówkę.

- Ekologiczne warsztaty kreatywnego przerabiania ubrań dla młodzieży 
i dorosłych.

- Warsztaty filcowania bombek poprowadzone przez Stowarzyszenie 
„Skrzydła Pasji”

- Warsztaty „Tradycyjne jadło” - warsztaty kulinarne poświęcone tworzeniu 
kartaczy poprowadzone przez KGW „Dąbrowianki”.

Do końca roku, w ramach projektu odbędą się:

- Warsztaty wykonywania Flowerboxów poprowadzone przez Koło Gospodyń 
i Gospodarzy Wiejskich z Małopola.

- Warsztaty fotograficzne.

- Warsztaty witrażu.

- Rodzinne warsztaty stolarskie.

- Warsztaty projektowania i druku 3D.
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37. W związku ze zbliżającymi się uroczystościami obchodów dnia 11 listopada - 
upamiętniającymi 106. rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości 
chciałbym zaprosić wszystkich Państwa i przedstawić program obchodów:

- 9 listopada 2024 r. w sali widowiskowej GCK o godz. 17:00 odbędzie się 
Koncert pieśni patriotycznych “W listopadowej zadumie” pod honorowym 
patronatem sekretarza stanu Pani Bożeny Żelazowskiej.

-11 listopada 2024 r.:

12:00 Msza Św. w intencji Ojczyzny w Kościele pw. Podwyższenia Krzyża 
Świętego w Dąbrówce
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